
L'Estat repr�n per f i les obres de l'N-II entre Sils i Caldes de

Malavella

El ministeri va adjudicar aquest tram el 17 de setembre, i els treballs han de durar quinze

mesos

Benvinguda esc�ptica entre els alcaldes de la zona

Les m�quines van tornar ahir al tram empantanegat

de l'N-II entre Sils i Caldes Foto: ACN.

Les m�quines tornen a trepitjar des d'ahir el terreny de les obres

empantanegades de l'N-II entre Caldes de Malavella i Sils, despr�s

que se sign�s fa pocs dies l'adjudicaci� de les obres, que han de

durar quinze mesos. Aquest �s el tram que el ministeri de Foment

va adjudicar el 17 de setembre passat.

Durant aquests primers dies, els treballs se centraran en

desbrossar i anivellar els terrenys, que es troben en un estat de

deixadesa impor tant despr�s d'estar tres anys i mig sense

m�quines, aix� com en millorar els accessos.

La previsi� �s que a par tir de la setmana que ve es comencin a fer intervencions a la cal�ada actual de l'N-II

relacionades amb la millora del ferm i la senyalitzaci� per tal de garantir al m�xim la seguretat dels vehicles.

L'empresa adjudicat�ria �s Acciona i el pressupost �s de 32,4 milions d'euros.

L'alcalde de Sils, Mar t� Nogu�, va confessar ahir que no s'havia assabentat de la represa de les obres: ÒQuan he

anat a l'Ajuntament un noi m'ha dit que havien comen�at, per� m'he pensat que no l'havia ent�s b�.Ó Nogu�

conf ia que no sigui una represa nom�s amb vista a les eleccions catalanes. ÒA veure si les obres comencen amb

ganes. En vuit dies ho veurem, si han vingut per sor tir a la foto o no. Es veur� de seguida amb quina empenta hi

v�nenÓ, va manifestar. Tot i mostrar un cer t escepticisme, Nogu� va dir que les obres s�n molt benvingudes: ÒA

veure si aquesta �s la bona i no s'estronca m�sÓ.

L'alcalde de Caldes, Salvador Balliu, va coincidir en la valoraci�. ÒM'han comentat aquest mat� que hi havia dues

excavadores i una anivelladora... el que ho ha vist m'ha dit Ôno s� si �s per anar fer la foto o �s de veritat'. Si

continuen les obres �s una gran not�cia, per� esperem que vagin incorporant m�s maquines per acabar... el que

volem �s que comencin i acabinÓ, va dir. ÒHem de fer mem�ria; fa tres anys que tenim les obres parades, i

esperant, encara en fa molt m�s...Ó, va afegir.

El president del PP de Girona i cap de llista a les eleccions, Enric Millo, en va fer, �bviament, una altra lectura.

ÒEspero que veure les m�quines treballant a l'N-II faci posar tothom al seu lloc, sobretot els qui ens acusen de no

complir amb GironaÓ, va dir.
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